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Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się do Pana ponownie w sprawie kontroli wjazdu pojazdów nieuprawnionych 

do strefy A1. Mieszkańcy systematycznie informują mnie, że w do tej strefy wjeżdżają pojazdy 

nieuprawnione. Czy możliwe byłoby zwiększenie kontroli na granicy tej strefy tak by zmierzać 

do sytuacji w której pojazdami, które się tam poruszają będą tylko te, które są do tego 

uprawnione? Dodatkowo mam pytanie jaki jest powód pozostawienia przejazdu na Placu 

Wszystkich Świętych w godzinach wieczornych i nocnych aż do rana? Czy nie byłoby zasadne 

zakaz, który obecnie obowiązuje od godziny 7.00 -18.00, rozszerzyć na pozostałe godziny? 

 

Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

Z poważaniem 

Aleksander Miszalski 


